
Lokalrådsmøde den 16. april 2024 

Mødt var Nanna, Michael, Thomas, Anja, Poul Erik og Annette. 

De fremmødte præsenterede sig. 

Konstituering 

Nanna, Mie, Thomas og Annette valgtes til de poster, de også havde i den foregående periode, 
formand, næstformand, kasserer og sekretær. 

Landsbypuljepengene 

De 25.000 vi har fået bevilget til at bringe børn og unge i området sammen og de 7.000 til 
vedligehold af de bevilgede cykler må vi finde ud af hvordan vi får udbetalt. De tidligere bevilgede 
midler til et tilsvarende projekt som de 25.000 har vi endnu ikke fået udbetalt og vi må finde ud af 
hvilke krav der er til dokumentation. 

- Små Synger Sammen Dag  

Annette præsenterede de tanker, hun også har forelagt for menighedsrådet om nogle syng 
sammen arrangementer med efterfølgende spisning, som kunne starte op den 12. september til 
Små Synger Sammen Dag. Kirken bidrager gerne med organist og sanger, arbejdskraft til maden og 
også gerne en del af udgifterne, men har brug for en samarbejdspartner til at løfte opgaven.  

Der var opbakning til at gå videre med projektet, der opfylder det ovenfor anførte formål. Nanna og 
Annette går sammen og tænker tanker. 

GDPR 

https://frivillighed.dk/guides/regler-for-persondata-i-foreninger 

https://frivillighed.dk/analyser/artikler/maa-vi-laegge-foreningens-medlemslister-paa-
hjemmesiden 

Michael og Thomas arbejder videre med det.  

Lokalelån 

Virker det? Annette bemærkede at hun på mail har modtaget bekræftelse på, at det burde virke: 

------------------- 
Samtidig er jeg lidt nysgerrig på hvad der er for lokalelån der volder problemer? Er det noget 
jeg kan hjælpe med? I er blevet godkendt til at kunne booke kommunale lokaler til 
generalforsamlingen o.lign.– men er der andre udfordringer? 
  
Med venlig hilsen 
  
Charlotte Voldby Jørgensen 
Foreningskoordinator 
  
Kultur og Idræt 
Kultur- og Økonomiforvaltningen 
Torvet 1, 4600 Køge 
Tlf.       +45 20 27 55 58 
Mobil   +45 20 27 55 58 



---------------- 
 
Michael prøver at booke et lokale til vores 
næste møde. 
  
Solceller og fælles varmeanlæg 

Mødet i fs-huset om fælles varmeanlæg i forlængelse af generalforsamlingen forløb godt.   

Mødet om solceller nogle dage senere forløb også godt, selvom det slet ikke var meningen at 
invitere andre end de umiddelbart berørte. Det skete imidlertid pga af en hjælpsom sjæl, der mente 
alle havde behov for info. På mødet var der relevante spørgsmål og gode forslag om naturstier og 
andet i forbindelse med projektet.  

Landsbyforeningen har ingen holdning til solcelleprojekter, men i forlængelse af mødet om 
muligheden for fælles varmeanlæg kan det formentlig være interessant også at kunne gå sammen 
om en elproduktion. 

Der var enighed om, i lighed med de afsluttede fibernetprojekter at høre om nogle kunne være 
interesserede i at deltage i en arbejdsgruppe eller to, der skulle se på mulighederne for et projekt i 
Slimminge og et i Gørslev-Vollerslev. Poul Erik meldte sig til at stå for den. 

Borgmestermøde 

Maria Stærke har i et læserbrev i avisen tilbudt at mødes med landsbyerne. Det tager vi med tak i 
mod og tager det også med på fællesforeningsmødet den 8. maj, hvis de andre foreninger vil være 
med. 

Evaluering af generalforsamlingen 

Bortset fra datoen, der slutteligt faldt i samme måned som de andre, fungerede det godt. Nanna 
foreslog, at vi til næste år prøver at få etableret en dato med andre foreninger, der vil holde 
generalforsamling sammen med os. Der var tilslutning til at vi forhører os blandt de andre den 8. 
maj.   

Næste mødedatoer: 

2024: 13. maj, 10. juni, 12. august, 9. september, 7. oktober, 13. november og 9. december. 

2025: 13. januar og 10. februar. 

Generalforsamling: onsdag den 26. februar 

 

Annette Goldschmidt, referent 

 


